

**2+i Industry-Academia Collaboration Program of Civil
Engineering, Cheng Shiu University**
108學年度正修科技大學「印尼二技(2+i)產學合作國際專班」
土木與空間資訊系土木工程專班

Admission criteria 入學甄選標準

1. Comply with foreign students coming to Taiwan to study in the school, majoring in civil engineering related relationship (3) graduates or equivalent certificates. Have the ability to neutralize the English language foundation, the applicant has the relevant Chinese and English proficiency test certificate, and the certificate of the transcript of the previous year.

基本要件：符合外國學生來臺就學辦法第二條所定資格之印尼籍外國學生，主修土木工程相關系科之三專(D-3)以上學校畢業生或具同等學力者。

2. Language ability of students: Have a certain Chinese/English language ability. Applicants must have relevant Chinese/English proficiency test (TOEFL, TOCFL or IELTS) and meet the following criteria or apply with the same standard. Admission:
 - A. TOEFL: more than 26 scores on the Internet test or 385 scores on the paper and pencil test;
 - B. TOEIC: 375 scores or more;
 - C. IELTS: 3.0 or above.

學生應具備之語文能力：具備一定中/英文語言基礎能力，申請者得檢具相關華語/英文能力檢定證明 (TOEFL, TOCFL 或 IELTS)，並符合以下標準或與標準同級者始得申請入學：

- A. 托福成績：網路測驗26分以上或紙筆測驗385分以上；
- B. 多益成績：375分以上；
- C. 雅思成績：3.0分以上。

3. Students must provide proof of the transcript at the college and be selected by the review committee.

學生應繳交專科以上歷年成績證明，由甄審委員會擇優錄取。

4. Students must have other abilities: good morality and good health.

學生尚須具備其他能力項目：品德優良，體格及精神健全無痼疾者。

5. Application documents 100%, including : GPA of secondary education 40%, Certificate of English Proficiency Test 30%, Autobiography/Study Plan 20%, Other achievements (competition, Chinese proficiency etc.) 10%

書面審查100%：專科在學成績40%、英文能力證明30%、自傳/讀書計畫20%、其他(競賽/華語或其他證照/特殊表現) 10%